
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, výstavby a poľnohospodárstva pri Obecnom 
zastupiteľstve Obce Trnovec nad Váhom, konaného dňa 6. apríla 2023 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Úprava predstaničného priestoru - návrh  
3. Žiadosť o umiestnenie spomaľovača  
4. Žiadosť o stanovisko k odpredaju pozemkov pre SPF - Dandy s. r. o. 
5. Ponuka - Bony 
6. Sadzobník poplatkov za opravu kanalizačnej prípojky 
7. Diskusia 
8. Záver 

 
 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie, ktorý privítal prednostku obecného úradu 
a prítomných členov komisie, konštatoval, že všetkým bol doručený program aj materiál, rád by do 
programu zahrnul aj podujatie ku Dňu Zeme. 

 
K bodu 2 
 
Predseda komisie pokračoval druhým bodom, všetci dostali jednoduchú vizualizáciu, ako by mala 
vyzerať úprava predstaničného priestoru a odovzdal slovo Mgr. Vargovej. Prednostka obecného 
úradu povedala, že ide o prvotný náčrt, dal sa spracovať z dôvodu rokovania o prenájme tohto 
priestoru, obec by mala vymedziť plochu a presne stanoviť výmeru, ktorý si chce prenajať. Obecný 
úrad zvažuje túto lokalitu, v projekte sú riešené spevnené plochy, výmena asfaltu, parkovanie 
a zelený ostrovček. V podstate sa proti dnešnému stavu veľa nezmení, ale priestor bude estetickejší. 
R. Hrabovský sa spýtal, či sa bude asfaltovať aj priestor za vodárenskou vežou, PaedDr. Suba, PhD. mu 
odpovedal kladne, zároveň dodal, že aspoň na tomto úseku bude zachovaná zeleň. 
 
Stanovisko – členovia komisie odporúčajú schváliť návrh riešenia 
 
K bodu 3 
 
PaedDr. Suba, PhD. k žiadosti o umiestnenie spomaľovača uviedol, že je to situácia, ktorú dobre 
pozná, autá idú rýchlo, ľudia vychádzajú pešo, bicyklom alebo vozidlom a môže dôjsť ku kritickej 
situácii. Prednostka doplnila, že sa jedná o rožný dom, dôvodom na podanie žiadosti je to, že sa 
nevedia dostať z pozemku, preto žiadajú pred svoj výjazd spomaľovač. Otázne je, či to nie je príliš 
blízko pri hlavnej ceste, či sa tam dá umiestniť dopravná značka. R. Hrabovský pripomenul, že pri 
odbočení z hlavnej cesty má vozidlo vyššiu rýchlosť a spomaľovač by mohol byť skôr na prekážku. M. 
Tóth sa vyjadril súhlasne, aj v Šali pri Trikote riešili niečo podobné, spomaľovač je aj na konci Vážskej 
ulice a tam jazdí menej áut. PaedDr. Suba, PhD. odporučil umiestniť tam radšej zrkadlo, aby mali 
vodiči prehľad a navrhol poradiť sa s dopravným inžinierom. M. Tóth oponoval, že aj na Pekárenskej 
ulici je umiestnené zrkadlo, ale vodiči prednosť nedajú a nespomalia. Niektorým ľuďom sa to vysvetliť 
nedá, niektorí sa s ním už aj hádali. PaedDr. Suba, PhD. zakončil, že ľudskú hlúposť členovia komisie 
nevyriešia, stalo sa aj jemu, že mu nedali prednosť. M. Tóth povedal, že spomaľovač je aj na 
Zongorovej a tiež sa mnohí sťažujú. R. Hrabovský navrhol celú vec prehodnotiť, podľa M. Tótha je 
v obci dosť značiek aj spomaľovačov. PaedDr. Suba navrhol poradiť sa s Ing. Hlavatým, ktorý obec 
z dopravnej stránky pozná veľmi dobre.  



Stanovisko – členovia komisie odporúčajú informovať žiadateľku, že hľadajú riešenie jej situácie 
 
K bodu 4 

 
Žiadosť o stanovisko k odkúpeniu pozemku si podala spoločnosť Dandy s. r. o., predseda komisie 
informoval, že pri podobných žiadostiach, keď sa odkupujú pozemky pod budovami, Slovenský 
pozemkový fond žiada stanovisko obce, či s pozemkami nemá nejaký zámer. Nenaštudoval si 
konkrétne parcely, spýtal sa však na bližšie informácie prednostky. Povedala, že sa jedná o budovy vo 
vlastníctve pána Horvátha ml. a jednu má vo vlastníctve p. Horváth st., Dandy s. r. o. chce kúpiť aj 
vjazd, ktorý je tiež vo vlastníctve p. Horvátha st. PaedDr. Suba, PhD. upozornil, že vtedy je povinný 
zabezpečiť, aby každý z vlastníkov mal prístup k svojmu pozemku. Mgr. Vargová doplnila, že ide 
o priemyselný areál, budovy sú v ich vlastníctve, obec tam žiadny záujem nemá. Členovia komisie 
konštatovali, že areál aspoň nebude chátrať. 
 
Stanovisko – komisia odporúča dať k žiadosti súhlasné stanovisko 
 
K bodu 5 
 
Ďalším bodom, povedal predseda, je ponuka bratov Bónyových, tu požiadal o informácie Mgr. 
Vargovú, uviedla, že bratia Bónyoví oslovili obec. V rámci reštitúcie dostali náhradné pozemky, jeden 
z nich na Krátkej ulici a druhý za záhradami v Športovej ulici. Chceli by obci ponúknuť tieto pozemky 
a vytvoriť s ňou združenie, v ktorom oni by mali pozemok a my na tom pozemku bytové domy. 
PaedDr. Suba, PhD. sa spýtal, o ktorý pozemok sa jedná, Mgr. Vargová mu vysvetlila, že sa jedná 
o pozemok za domom Vánikových. Navrhla zvážiť, či im vieme ponúknuť nejakú formu spolupráce, 
prípadne oslovia developerov alebo realitné kancelárie. M. Tóth sa spýtal, či je pozemok určený na 
výstavbu, prednostka mu odpovedala, že je, ale na výstavbu rodinných domov, nie bytových. R. 
Hrabovský pripomenul, že už dlho sa diskutuje o potrebe obnovy územného plánu, prednostka mu 
povedala, že typ domov sa dá regulovať. PaedDr. Suba, PhD. sa odvolal na predchádzajúce debaty 
o tom, aby obec mohla podobné snahy ovplyvniť, ale tu sa jedná práve o Bónyovcov a Ruttkayovcov, 
osobne odporúča nejednať s nimi. Dostali pozemky aj v inej časti, boli po Hunyadyovcoch a dostali ich 
ľudia, ktorí s obcou nemali nič spoločné, lenže je to dobrý biznis. Nedá sa s nimi komunikovať, lebo sa 
na niečom dohodnú a potom dohodu zrušia. Predstavujú si to tak, že obec zainvestuje a oni budú 
ryžovať. Treba ich osloviť, že od nich pozemky odkúpime, určite nebudú pýtať 50 eur za meter 
štvorcový, veď uvidíme. Najjednoduchšie by bolo pozemok odkúpiť a vytvoriť nový stavebný obvod, 
lebo oni stavať nebudú, prípadne sa môžu dohodnúť s developerom. Podľa R. Hrabovského ide o to, 
že pozemky zostanú im, podľa PaedDr. Subu, PhD. je to približne 1,8 hektára, a tá druhá ulica by bola 
ideálna. M. Tóth sa spýtal, či by nebolo lepšie, keby to urobila obec, Mgr. Vargová mu odpovedala, že 
je to veľká investícia, nevie, aká bude situácia aj pri hypotékach. M. Tóth namietal, že ľudia aj dnes 
stavajú, R. Hrabovský mu odpovedal, že kto má na to, kúpi si vlastné. Nie je vylúčené ani to, že 
stratíme aj časť nájomníkov, niektorým začínajú existenčné problémy. PaedDr. Suba, PhD. sa vyjadril, 
že zanedbanie je na strane vlády, tá nekonala a samospráva musí problémy riešiť. V rodinných 
domoch ten nárast nebol taký enormný. Potom sa vrátil k téme, obec už podobné ponuky využila, 
kúpila pozemky, vytýčila parcely a odpredala, ale ak chceme niečo podobné aj v budúcnosti, treba to 
zvážiť. Mgr. Vargová upozornila, aby 
 
Rastík – na margo toho, čo hovoríš, tak aby sme ešte nestratili nájomcov. Sú to strašné pálky. Martin 

– ľudia stavajú, Rastík – ale ten kto má, ten si kúpi vlastné. Nikol príjem majú obmedzený. Rastík – to 

sú existenčné problémy. Imi – to zanedbala vláda, a my to musíme riešiť. My to v domoch máme 

dobre, ani sme to nepocítili. My sme už robii takéto veci, kúpili sme, vytýčili a odpredali, ale ak 

chceme niečo takéto v budúcnosti, možno zvážiť. Nikol – aby sme v tom potom nemali viazaných 

mnoho finančných prostriedkov. Máme 700 tisíc. Imi – už nemajú kúpnu silu, radšej ísť do toho, 

uvidíme, koľko budú chcieť. Navrhnite 15 Eur za meter. Nikol – uvidíme, koľko budú pýtať. 

 
 
 



 
Stanovisko – komisia odporúča schváliť návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 
K bodu 6 
 
Mgr. Berecz sa spýtal prítomných, či má niekto diskusný príspevok, Ing. Belovič sa spýtal, či obecný 
úrad neplánuje zakúpiť výkonnejšie drviace zariadenie. Odpovedala mu Mgr. Vargová, že v rozpočte 
sa počíta s 10 tisíc Eurami na nákup takéhoto zariadenia, radi by nadviazali aj spoluprácu so Zdrojmi 
Zeme v Hornom Jatove, aby si takýto odpad odviezli a podrvili. Ing. Belovič informoval, že k rybníku 
naviezli rybári konáre a zanosili ich zeminou, Mgr. Vargová konštatovala, že už sa sťažoval obyvateľ 
Štefan Fábry. Ing. Belovič povedal, že je tam krásny priestor za starými stromami, oslovil živnostníka, 
ktorý pracoval aj na rybníku Vízallás, rád by dal toto priestranstvo až pod stromy vykosiť, urobiť 
čistinku a pokosiť aj kraj lesa, kde sú konáre, lebo tento priestor má potenciál. 
 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúci preto poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil. 
 

 

Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

 

                                                                                     PaedDr. Imrich Suba, PhD. 

                                                                          predseda komisie životného prostredia, 
                                                                          dopravy, výstavby a poľnohospodárstva 


